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چمران: مصوبه 
برج باغ نداریم

جزییات استخدام چوپانان 
ایرانی توسط ارمنستان

خبر خبر
وزیر کار: سفرهای استانی رئیس جمهور 

موجب آرامش مردم می شود
این سفرها دولت را یکسال به 

جلو می اندازد

اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
گفت: سفرهای استانی رییس جمهوری، 
در  و  می اندازد  جلو  به  یکسال  را  دولت 
شهرستان ها  و  استان ها  مشکلات  حل 

بسیار موثر است.
جلسه  در  عبدالملکی  الله  حجت 
شورای اداری شهرستان خرمدره، افزود: 
آنها  فایده دارد که یکی  این سفرها سه 
موجب  که  است  مردم  دیدار  و  زیارت 

آرامش مردم می شود.
و  مسایل  همچنین  گفت:  وی 
درک  ها  شهرستان  و  مناطق  مشکلات 
اطلاعات  سفرها  این  در  و  شود  می 
دست  به  دولت  هیات  برای  قیمتی  ذی 

می آید.
اجتماعی  رفاه  و  تعاون،کار  وزیر 
این  در  مشکلات  این  از  بخشی  افزود: 
دیگر  بخشی  و  است  حل  قابل  سفرها 
و  بررسی  در جلسات هیات دولت مورد 
در  شدت  به  که  گیرد  می  قرار  ارزیابی 

تصمیم گیری دولتمردان موثر است.
ارزیابی  کرد:  اضافه  عبدالملکی 
مدیران و مسوولان محلی از دیگر فواید 
این سفرها است چون برخی از مشکلات 
در استانها قابل حل بوده اما باید پرسید 
چرا حل نشده است؟وی افزود: یک تیم 
قبل از سفر دولت مشکلات استان ها را 
نامه  تفاهم  انعقاد  با  و  کند  می  بررسی 
ای با حضور مسوولان ملی و محلی برای 
اضافه  وزیر  می شود.این  اقدام  آنها  حل 
فرایندهای  دولت،  سفرهای  در  کرد: 
بسیار مفصل، موشکافانه و دقیقی صورت 
می گیرد و فواید بسیار زیادی برای مردم 
مردم  در حل مشکلات  را  دولت  و  دارد 

یکسال جلو می اندازد.
مشکلات  از  برخی  حل  گفت:  وی 
تصمیم  به  نیاز  برخی  و  منابع  به  نیاز 
مورد  مثال  که  دارد  مسوولان  گیری 
کاربری  تغییر  برای  گیری  تصمیم  دوم، 
ها جهت خانه دار شدن مردم است که 

باید آن را انجام داد.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
یک  شدن  دار  خانه  دنبال  به  ما  افزود: 
میلیون نفر هستیم و اگر با یک تصمیم 
بشود مردم را خانه دارد کرد باید آن را 

اجرایی کنیم.

اعتراض مردم اصفهان به وضعیت 
خشکی زاینده رود

کشاورزان  و  مردم  از  نفر  صدها 
اصفهان با جمع شدن در کنار پل خواجو 
رودخانه  دائمی  شدن  جاری  خواهان 

زاینده رود شدند.
جمعی از کشاورزان و اهالی اصفهان 
در اعتراض به خشک شدن رودخانه زاینده 
رود در محل این رودخانه تجمع کرده اند. 
شبکه خبر سیما هم این موضوع را زنده 
آنطور که خبرگزاری  پخش کرده است. 
صداوسیما نوشته، کشاورزان اصفهان که 
و  استان  حقابه  وضعیت  به  مدت هاست 
هستند،  معترض  زاینده رود  خشکی 
زده  اعتراض  به  دست  که  است  روز  ده 
در  و  رود  زاینده  خشکیده  بستر  در  و 
چادر  این شهر  تاریخی  های  پل  حوالی 
 ۴۰۰ از  بیش  اند.زاینده رود  کرده  برپا 
کیلومتر طول دارد و از آن با عنوان قلب 
اصفهان یاد می شود. با این حال این رود 
شده  خشک  بارها  گذشته  سال های  در 
بوده  خشکسالی  آن  دلایل  از  یکی  که 
از  یکی  کم آبی،  بحران  کنار  است.در 
دلایل مؤثر در خشکی زاینده رود، برخی 
سوءمدیریت ها و برداشت های غیرمجاز از 
زاینده رود و بارگذاری های بیش از اندازه 
از این رودخانه است که موجب شده این 
رودخانۀ دائمی در فلات مرکزی ایران به 
رودخانه ای فصلی و مقطعی تبدیل شود.

دستور ویژه مخبر به وزرای نیرو 
و کشاورزی برای حل مشکل آب 

زاینده رود
تاکید  با  رییس جمهور  اول  معاون 
بر اینکه دولت با جدیت در تلاش است 
تا مشکل زاینده رود را به هر نحو ممکن 
نیرو  وزرای  به  امروز  گفت:  کند،  حل 
به  که  دادم  دستور  کشاورزی  جهاد  و 
تدابیری  مشکل  این  حل  برای  سرعت 
گفتگویی  در  مخبر  محمد  بیندیشند. 
تلفنی که از رسانه ملی پخش شد، ضمن 
قدردانی از بصیرت و وفاداری مردم غیور 
اصفهان در دوران  اصفهانی گفت: مردم 
دفاع مقدس و همه مقاطع، وفادارانه در 

صحنه حضور داشته اند.
خشکسالی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
درگیر  را  کشور  استانهای  همه  تقریبا 
کرده است، اظهار داشت: رییس جمهور 
شورای  بار  دو  گذشته  ماه  یک  ظرف 
همین  در  و  کردند  برگزار  را  آب  عالی 
با  را  رود  زاینده  مشکل  ماه شخصا  یک 
جدیت دنبال و پیگیری کرده اند. مخبر 
برای رسیدگی به  برگزاری جلسه ای  از 
و  داد  روز شنبه خبر  در  موضوع  همین 
پیشنهادات  با  که  کرد  امیدواری  اظهار 
مربوطه در حال  وزرای  و طرح هایی که 
چهار  هر  مشکل  هستند،  آن  تدوین 
بختیاری،  و  چهارمحال  اصفهان،  استان 

یزد و خوزستان حل و فصل شود.

وزیر راه و شهرسازی:

۸۰۰ میلیارد تومان به پروژه راه آهن زنجان به قزوین اختصاص می یابد

عضو اتاق بازرگانی تهران:

٢٠ درصد دارو از ایران قاچاق می شود!

انتقادشدیدرئیسفراکسیونورزشازعزیزیخادم

 ۸۰۰ گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
کردن  خطه   ۲ پروژه  به  تومان  میلیارد 
می  اختصاص  قزوین  به  زنجان  آهن  راه 

بد. یا
رستم قاسمی ظهر پنجشنبه در جمع 
نیز  مسکن  حوزه  در  گفت:  خبرنگاران، 
مسکن  تولید  در  سهمیه ای  زنجان  استان 
واحد  میلیون   ۲ حاضر  زمان  در  که  دارد 
مسکونی در حال ساخت و عملیات اجرایی 

آن شروع شده است.
واحد  هزار   ۲۵ اینکه  بیان  با  وی 
رونق  و  اشتغال  زنجان  استان  در  مسکونی 
ایجاد  زنجان  استان  سطح  در  را  جدی 
ریلی  پروژه های  کرد:  اظهار  کرد،  خواهد 

زیادی در سطح کشور داریم که متأسفانه 
مشکلات  دلیل  به  آنها  از  زیادی  تعداد 
اعتباری در زمان حاضر یا پیشرفت فیزیکی 

کمی دارند یا غیرفعال هستند.
تلاش  در  گفت:  وشهرسازی  راه  وزیر 
برای طرح جامع حمل و نقل ریلی و هوایی 
ارائه  نیز  در مجلس  که  و جاده ای هستیم 
منابع  مختلف  روش  به  بتوانیم  تا  شده 
اعتباری تأمین کنیم و تحولی در این حوزه 

محقق شود.
میلیارد   ۸۰۰ اینکه  بیان  با  قاسمی 
آهن  راه  کردن  خطه   ۲ پروژه  به  تومان 
یافت،  خواهد  تخصیص  قزوین  به  زنجان 
ریلی  خطوط  این  گذشته  در  داشت:  ابراز 

 ۲ پروژه  اجرای  برای  که  بوده  خطه  یک 
خطه کردن راه آهن این منطقه اقداماتی در 
بخش های مختلف انجام شده است اما کار 
برآوردهای  بر اساس  نواقص زیادی دارد و 
 ۸۰۰ کشور،  آهن  راه  توسط  شده  انجام 
خطه   ۲ پروژه  اتمام  برای  تومان  میلیارد 
کردن راه آهن زنجان به قزوین اعتبار نیاز 
است و حداکثر تا ۲ سال آینده با توانمندی 

راه آهن اجرای این پروژه به پایان برسد.
مواصلاتی  راه های  اعتبارات  به  وی 
حدود  گفت:  و  کرد  اشاره  زنجان  استان 
یک هزارو ۵۰۰ میلیارد تومان برای توسعه 
جاده ها و راه آهن استان پیش بینی شده 

است که به موقع پرداخت می شود.

عضو هیئت رییسه اتاق بازرگانی تهران می گوید با حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی، بخش مهمی از قاچاق معکوس دارو از ایران متوقف خواهد شد.

دارو،  تومانی  ارز ۴۲۰۰  با حذف  رابطه  در  کرد:  اظهار  ریاحی،  ناصر 
باید برای مردم شفاف کرد که این حوزه با مرغ و تخم مرغ متفاوت است. 
یعنی قیمت نهایی دارو که به دست مصرف کننده می رسد بر اساس سهمی 
تعیین می شود که بیمه ها پرداخت می کنند و به این ترتیب با حذف این 
ارز، بحث بر سر این خواهد بود که سهم بیمه ها چقدر است و چه میزان 
بودجه در اختیار آنها قرار دارد. به گفته وی، برای برخی بیماری های خاص، 
به دست  ثابت  قیمتی  با  سال ها  این  تمام  در  نیز  وارداتی  داروهای  حتی 
مصرف کننده رسیده است؛ یعنی با افزایش قیمت یا گران شدن دلار، بیمه 
سهم بیشتری را تقبل کرده و مصرف کننده تغییر قیمتی را تجربه نکرده 
است. عضو اتاق بازرگانی تهران با بیان اینکه می توان مکانیزم مشابهی را 
نیز برای حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی در نظر گرفت، توضیح داد: ما برنامه هایی 
را در این زمینه ارائه کرده ایم که محوریت ارز دولتی را کنار می گذارد و 
با پرداخت مابه التفاوت ها به بیمه و سپس از طریق بیمه به مردم، عملا 

فشاری به مصرف کننده نهایی وارد نمی شود.

ارز ۴۲۰۰  تخصیص  بنا شده  که  در حال حاضر  کرد:  تاکید  ریاحی 
تومانی تا پایان امسال ادامه یابد، به همین دلیل در صورتی که مواد اولیه 
رشد قیمت نداشته باشد، قیمت دارو نیز افزایش نخواهد یافت. ما معتقدیم 

حتی در صورت حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی نیز قیمت دارو بالا نخواهد رفت.
وی با بیان اینکه براوردها از قاچاق معکوس داروهای وارداتی و تولیدی 
ایران به خارج از کشور حکایت دارند، تصریح کرد: در برخی گزارش ها سهم 
که  می رسد  نیز  درصد   ۲۰ به  حتی  کشور  داروهای  کل  از  موضوع  این 
بخش مهمی از آن به دلیل ارز ارزان قیمت دولتی به وجود آمده که در 
صورت حذف این ارز بخش مهمی از این دارو به چرخه مصرفی کشور باز 
می گردد که خود جنبه مثبتی خواهد بود. در کنار آن در صورت افزایش 
سهم بیمه ها و پرداخت مابه التفاوت از سوی آنها، باز هم فشاری به اقشار 
مختلف جامعه وارد نمی شود و تنها راه رانت و عدم شفافیت بسته می شود.

تولید  احتمال  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  تهران  بازرگانی  اتاق  عضو 
دارو اختصاصی کرونا در ایران نیز گفت: داروی اختصاصی این ویروس که 
اروپا  نیز در  تاییدیه هایی  یا دو شرکت معرفی شده و حتی  از سوی یک 
این  از  بازار جهانی مطرح است. یکی  نیز دریافت کرده فعلا در  و آمریکا 

شرکت ها اعلام کرده که برای اهداف بشردوستانه محدودیتی برای تولید 
جهانی آن وضع نخواهد کرد و به همین دلیل مواد اولیه آن نیز در چین 
در حال تولید شدن است. در صورت دریافت این مواد اولیه و فراهم کردن 
مقدمات تولید، شرکت های ایرانی نیز می توانند در این حوزه فعال شوند؛ 

هرچند فعلا خبر قطعی در این زمینه وجود ندارد.

به  پرسپولیس  باشگاه  بدهی  موضوع  روزها  این 
صندوق  محل  از  آن  پرداخت  و  خود  اسبق  سرمربی 
کارآفرینی و امید، حاشیه های زیادی ایجاد کرده است.

طی روزهای اخیر ماجرای پرداخت طلب گابریل 
این  برداشت  و  پرسپولیس  اسبق  سرمربی  کالدرون، 
طلب از صندوق کارآفرینی و امید، حسابی سر و صدا 
که  است  صندوقی  امید،  و  کارآفرینی  صندوق  کرده. 
وظیفه دارد تا با ایجاد شرایط برای کار آفرینی و هزینه 
دو  این  در  اوضاع  بهبود  به  محروم  مناطق  در  کردن 
حوزه کمک کند اما در حالی که یک کارآفرین یا هر 
خان  هفت  باید  وام ها  ساده ترین  دریافت  برای  فردی 
از  راحتی  به  پرسپولیس  باشگاه  کند،  طی  را  رستم 
سرمربی  طلب  و  می کند  برداشت  پول  صندوق  این 
البته  که  ماجرایی  کند.  می  پرداخت  را  خود  اسبق 

فوتبال  فدراسیون  هم  قبلا  و  نیست  جدیدی  اتفاق 
برای پرداخت دستمزد ویلموتس به فدراسیون فوتبال 
مبلغی را قرض داده بود که شستا تا توقیف ساختمان 

فدراسیون فوتبال هم پیش رفت!

رئیس  فروردین،  مهدی  محمد  راستا  همین  در 
فراکسیون ورزش مجلس گفت: در پاسخ به این سوال 
که چرا پرسپولیس از صندوق کار آفرینی پول گرفته 
اعتراض های متعددی شده گفت:  باعث  این موضوع  و 
قبل از اینکه به این موضوع بپردازیم، باید بگوییم که 
خود باشگاه پرسپولیس، به دلیل نتایج درخشانش در 
سال های اخیر، به اندازه کافی پول دارد و صندوق خود 
باشگاه پر است. اما به دلیل دیپلماسی ورزشی ضعیف، 

هنوز نتوانسته ایم این پول ها را ازafc بگیریم.
و  مدیریت  یک  ما  فوتبال  اگر  داد:  ادامه  فروردین 
اما  نمی شد  چنین  قطعا  می داشت  کارآمد  فدراسیون 
دیدیم که مدیران فدراسیون در ابتدا با وعده تزریق هزار 
میلیارد پول به فوتبال و درآمدزایی وارد شدند اما الان از 
جیب مردم هزینه می کنند یا از سازمان برنامه و بودجه 

پول قرض می گیرند و وضعیت را هم می بینید که داد 
فوتبالیست ها در آمده که لباس مناسبی هم ندارند.

 وی افزود: اصلا نمی دانیم در فوتبال چه خبر است 
و چه اتفاق هایی می افتد اما به پرسپولیس گیر داده ایم 
که چرا از صندوق کار آفرینی پول برداشته. در حالی 
که اگر پرسپولیس مدیریتی کارآمد داشت و کسانی که 
شعار دادند به حرف خود عمل می کردند، اصلا نیاز به 

برداشت پول از صندوق کار آفرینی نداشت.
گفت:  پایان  در  مجلس  ورزش  فراکسیون  رئیس 
مطمئن باشید تنها راه برون رفت از این شرایط، اعتماد 
به چهره های بین المللی فوتبال و دعوت از آن هاست تا 
غیر فوتبالی هایی که می خواهند از طریق فوتبال خود 
را مطرح کنند کنار بروند و وضعیت فوتبال را به دست 

خود فوتبالی ها درست کنیم.
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روزنامه صبح ایران

ادعا نداریم سرعت اینترنت ایده آل است
وزیر ارتباطات: بخشی از انتقادات درباره کندی اینترنت درست است

الحاقی می گوید که درصورت حمل و  چهارمین ماده 
گرداندن حیوانات موضوع این قانون با وسائل نقلیه، علاوه بر 
مجازات نقدی مالک یا حامل حیوان، راننده خودرو نیز به 
جزای نقدی تعیین شده در این قانون محکوم و خودروی 
ماه  به  مدت ۳   پلیس  توسط  بر جریمه  نیز علاوه  مربوطه 
توقیف می شود. ماده الحاقی دوم )ماده ۶۸۸ مکرر ۲( مربوط 
به زندگی شهرنشینی و نگهداری حیوانات ذکر شده در خانه 
است. این ماده پای مشاوران املاک را به میان کشیده و در 
تلاش است تا با گنجاندن یک بند به اجاره نامه ها، بر موضوع 

نگهداری حیوانات خانگی نظارت کند..../ صفحه  2

از  تهران،  کلانشهر  در  کرونا  با  مقابله  ستاد  فرمانده 
استان  در  هوشمند  قرنطینه  طرح  اجرای  برای  آمادگی 

تهران خبر داد.
علیرضا زالی، با اشاره به اجرای طرح محدودیت های 
هوشمند  قرنطینه  ظرفیت  از  استفاده  گفت:  هوشمند، 
این  به  از واکسیناسیون است  افراد  بر برخورداری  مبتنی 
و  بازرگانی  اجتماعی،  مدنی،  خدمات  دریافت  که  مفهوم 
مراودات درون شهری منوط به انجام واکسیناسیون است 
و افراد با ارائه کارت واکسن خود می توانند از این خدمات 

بهره متد شوند..../ صفحه 2

قرنطینه هوشمند  در 
تهران اجرا می شود

خودروی گرداننده 
اعتراض مردم اصفهان به وضعیت خشکی زاینده رودحیوان خانگی توقیف می شود

دستورویژهمخبربهوزراینیرووکشاورزیبرایحلمشکلآبزایندهرود
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طرح مجلس برای بند حیوانات خانگی در اجاره نامه

فرمانده ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران؛
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